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Referat fra bestyrelsesmøde tirsdag den 18. september 2012 klokken 19:00 i klubhuset. 
 

Indkaldte:   Formand Thomas Mantzius, Kasserer Bent Ehlers,  Michael Bøgild, Lars 
Jørgensen,  Fritz Lauritzen, og suppleanterne Leon Hulstrøm, Kasper Jørgensen 
 
Fraværende: Kasper Jørgensen mødte ikke op og Lars kom 3 kvarter inde i mødet 
 
 
 

Dagsorden var: 
 
1. info fra kasserer. 
  
2. Info fra de forskellige udvalg og amba 
  
3. Standerstrygning 2012. 
 
4. vinterarrangementer 
 
5. svingkranaftale med Korsør lystbådehavn nu og fremover. 
 
6. Dommerbåds istandsættelse og ønske om elektronisk kompasgiver   
  
7. nøgleskab og forsikringskonsulentbesøg 
  
8. eventuelt. 
 

 
Referat: 
 

1. info fra kasserer: 
Referent var ikke til stede under dette punkt men fik oplyst at Bent havde givet generel 
information om den økonomiske tilstand. 

 
2. Info fra de forskellige udvalg og amba: 

 
Sejlerskolen: 
Lars og Thomas har efter at have modtaget en mundtlig klage fra et aktivt klub medlem                  
bedt  instruktørerne om at efterleve sejlerskolens sikkerhedsreglement og ikke sejle ud af 
havnen når der er gennemsnitsvind over 10 m.sek.  
(samme besked har brugere af klubbens H-båd D-299 modtaget)  
 

Lørdag den 15. september var 2 sejlerskolehold fra Korsør i Kerteminde og sejle sejlerskole cup 
arrangeret af Dansk sejlunion. Bestyrelsen har ikke fået referat fra stævnet endnu.   
 
 

           
 
 

http://www.korsoersejlklub.dk/


 
Kapsejladsudvalget: 
Har med stor ros fra deltagerne afviklet Scan-kap 99 Dm. Stævnet gav et rigtigt pænt overskud 
til klubben blandt andet pga. tilskud fra Slagelse kommune som dækkede udgift til Telt, 
rengøring samt logi og befordring til udenbys officials. Stor ros til de anparthavere i Korsør 
lystbådehavn som flyttede deres både så stævnet deltagere kunne ligge samlet ved bro 2, en 
ting som var meget værdsat. Også stor Ros til Laila fra restaurant lystbådehavnen som leverer 
god mad fredag og lørdag aften. 
 
Agersø rundt blev afviklet nogle uger senere end normalt og med 36 startende både. Føtex gav 
morgenbrød og Sydbank præmier så eneste udgift for klubben var pålæg og kul til aftenens 
grillarrangement hvor klubhuset var fyldt med glade sejlere. Igen et 
kapsejladsudvalgsarrangement som gav et pænt økonomisk overskud. 
 
2013 skal klubben afvikle BB-10 meter Dm i uge 33. Forventet deltagerantal 15 til 20 både og 
BB-10 meter klubben betaler som en økonomi garanti for Korsør sejlklub startgebyr op til 20 
både. Der arbejdes på at finde en klasse mere som kan sejle med på BB-10 meter banen. Leon 
kom med forslag til adskillige bådklasser og kapsejladsudvalget følger op på input. 
 
2014 skal Korsør afholde Dm for Ylva klassen og det forsøges at få Luffe 37 klubben med. 
 
Juniorudvalget: 
Der blev intet berettet 
 
A.m.b.a: 
Referent var ikke til stede da dette punkt blev gennemgået 
 

3. Standerstrygning 2012. 
Afholdes lørdag den 27. oktober klokken 17:00 med spisning 18:30. Lars inviterer 
udvalgsmedlemmer samt bestiller mad hos Restaurant lystbådehavnen. Frits og Thomas 
arrangerer borddækning mm. 

 

4. vinterarrangementer. 
Der afholdes julebanko den 5. december. Thomas kontakter FTLF vedrørende foredrag, Frits 
kontakter motormand og Leon kontakter West Epoxy.  Datoer fastsættes når der har været taget 
kontakt med de nævnte. 
 

5. svingkranaftale med Korsør lystbådehavn nu og fremover. 
Korsør sejlklub ønsker at forsætte aftalen som blev udprintet og gennemlæst af alle. Aftalen 
giver ikke sejlklubben nogen økonomisk fordel men gør at vi kan få løftet vores både samt kan 
tilbyde deltagere ved stævner gratis havneplads. Der har i 2012 været rod med opkrævninger 
som både a.m.b.a og sejlklub har udsendt hvilket selvfølgelig har skabt undren hos bådejerne. 
 

6. Dommerbåds istandsættelse og ønske om elektronisk kompasgiver. 
Referent var ikke tilstede under punktet men har efterfølgende fået oplyst at Kompas giver blev 
bevilliget og at der returneres for meget købte varer til Tempo bådudstyr. 

 

7. Nøgleskab og forsikringskonsulentbesøg: 
Leon og Bent tager forsikringer op og kontakter Codan og Pantenius for en 
forsikringsgennemgang hvor opsætning af nøgleskab er med i drøftelse. Lars sender Bent og 
Leon kontaktoplysninger til assurandører. 

 
 
 



 

8. eventuelt. 
Snak om booking af klubbens H-båd til onsdagssejladser. Der var delte opfattelser af hvad man 
gør og måske burde gøre. Som det er nu har alle mulighed for at komme ud og sejle om 
onsdagen og det blev til at det forsætter sådan i 2013. Booking lister ophænges og man kan 
skrive sig på efter gældende regler. 
 
Bestyrelsens arbejde med årshjul, visions planer mm. Kristian Hvitnov kontaktes og bedes om 
at være tovholder på arbejdet. 
 
Snak om sejlads med dommerbåd til haveri og nødsituationer. Har dette været praktiseret 
betales forbrugt diesel af sejlklub og ellers er det normalt kapsejladsudvalget som står for 
brændstof til dommerbåden. 
 
Snak om blusesalg som går lidt trægt. 
 
Referent var Lars Jørgensen og mødet sluttede 21:30 
 
Underskrifter: 

 
 
 
 
 
 
  
  
 

 
  

 
 

 
 
  
 
 
 
 

 
 

 
 
 

 

 
   

 
 


